
Bestuursvergadering op 02 oktober 2024 online.  

Aanwezig, Wieco Liebrand, Jolanda Sijbranij, Gerrie Steenmans, Carolien van der Ploeg en Maas de 

Quaij.  

Afwezig met bericht: Bart Krijgsman. 

 

Kort als gast Ella Krijgsman, als beheerder ledenadministratie.  

 

Bij iedere vergadering worden de financiën besproken met de Penningmeester. We staan er financieel 

goed voor, maar we zullen dit jaar negatief uitkomen. Dat ligt vooral aan de vrij grote kostenpost van 

de KCM (Kampioenschap Club Match) die met de 2 andere Spaniël Verenigingen wordt gehouden 

(Cocker Spaniël Club en Welsh Springer Spaniël Club) op zondag 17 november.  

 

Verder is gesproken over de ledenadministratie. Er wordt gezocht naar een goede match tussen deze 

administratie en die van de penningmeester. Op dit moment wordt de ledenadministratie gedaan 

door Ella Krijgsman en zij sloot kort aan bij de bestuursvergadering om een aantal vragen te kunnen 

stellen.  

 

Verder de stand van zaken bij het coupeerverbod. Gesprekken die zijn gevoerd door het bestuur met 

ondersteuning van enkele deskundigen uit de Spaniël Wereld met Mevrouw Marsha 

Reijgwarth dossierhouder van coupeerverbod van het ministerie van LVVN worden geëvalueerd. Er is 

ook een demo voor deze ambtenaar geweest met Spaniels op het jachtterrein van de Maas de Quaij. 

Op dit moment wachten wij op de opening van de internetconsultatie.  Onze visie ligt al klaar. Wij zijn 

vóór het coupeerverbod als het gaat om puur veranderen van uiterlijk (schoonheidsideaal), maar er 

absoluut tegen als het gaat om functionaliteit en het daarmee samenhangend dierenwelzijn.  

 

Verder is Carolien van der Ploeg aangesteld als vicevoorzitter.  

 


